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Zápis z jednání Zastupitelstva obce Kobylí ze dne 12. 6. 2025 

 
 
Místo jednání: 
OÚ Kobylí 

Datum: 12. 6. 2025 
začátek 18:00 
konec    19:30 

Omluven: P. Kotík, Š. Čepera, R. Rusňák, J. Zechmeister 
 
Místostarosta obce konstatoval, že jednání bylo řádně svoláno a při účasti nadpoloviční většiny 
zastupitelů je zastupitelstvo usnášeníschopné. 
 
Přílohy: 
1) Svolání zasedání 
2) Rozpočtové opatření č. 2/2025 
3) Závěrečný účet za rok 2024 
4) Účetní závěrka 2024 

 
Schválení programu 
R. Kovář-vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k dnešnímu programu.    
Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání dle předloženého návrhu.       

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 11 0 0 

UZ 01/02/2025 
 
 

Volba ověřovatelů zápisu  
R. Kovář-navrhl jako ověřovatele zápisu Petra Horáčka a Zdeňka Sovadinu a jako návrhovou 
komisi předsedu Romana Kaszpera a členy Jiřího Možného a Pavla Nováka 
Zastupitelstvo obce volí ověřovatele zápisu Petra Horáčka a Zdeňka Sovadinu a jako 
návrhovou komisi volí předsedu Romana Kaszpera a členy Jiřího Možného a Pavla Nováka                                                                                             

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 10 0 1  L.Křivka 

UZ 02/02/2025 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Pavlína Mikulicová 
 
Kontrola usnesení z minulého jednání  
Kontrolu usnesení provedl Roman Kaszper. Minulé jednání zastupitelstva proběhlo 13.3.2025, 
bylo schváleno rozpočtové opatření č.1/2025, byly schváleny dotace spolkům převyšující 
50.000Kč, bylo schváleno přijetí úvěru od ČS a.s. na pozemky K Vrbici, byly schváleny prodeje 
pozemků v obci Kobylí, u kterých se čeká na Rozhodnutí o dělení pozemku ze stavebního úřadu 
V. Pavlovice, byl schválen bezúplatný převod pozemků a budovy na bývalém koupališti, byla 
schválena koupě pozemků od firmy VALOREM-C za 1000Kč, zde byla smlouva podepsána a 
převod proběhl i na Katastrálním úřadě Hustopeče. Jako poslední byla schválena oprava hřbitovní 
zdi, tato rekonstrukce již proběhla. 
 
Rozpočtové opatření č. 2/2025 
 V. Janda-předseda finančního výboru vysvětlil navrhované rozpočtové opatření.  
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2025. 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 11 0 0 

UZ 03/02/2025 
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Závěrečný účet za rok 2024 
V. Janda-vysvětlil shrnutí hospodaření obce v roce 2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce Kobylí za rok 2024 bez výhrad 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 11 0 0  
UZ 04/02/2025 
 
Účetní závěrka za rok 2024 
V. Janda-okomentoval účetní závěrku 
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku obce Kobylí ke dni 31. 12. 2024 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 11 0 0  

UZ 05/02/2025 
 
Převody nemovitostí 
R. Kovář-předložil návrh záměru směny částí pozemků. Pan ……je majitel nemovitosti p.č.st. 843, 
na které je obecní schodiště k zadní části muzea a rád by poměrnou část vyměnil za část pozemku 
p.č.4742/139, který sousedí s přilehlým pozemkem, který vlastní.    
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr směny části pozemku p.č. st.843 za část pozemku 
p.č. 4742/139 vše v k.ú. Kobylí na Moravě a obci Kobylí, dle podané žádosti a nákresu. 
Směna bude provedena na základě nově vypracovaného GP   

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 11 11 0 0  

UZ 06/02/2025 
 
Investiční akce pro rok 2025          
Komunikace Osvobození-probíhá pokládka kanalizace a vodovodu 
Modernizace učeben ZŠ-proběhne VŘ na zhotovitele, rekonstrukce v termínu červenec-srpen 
         -žádost o dotaci byla úspěšná     
FVE na obecních budovách-probíhá příprava VŘ na zhotovitele, bude využit vhodný dotační titul 
Úklidový vůz pro TS-je vypsáno výběrové řízení na dodavatele multifunkčního vozu 
Koupaliště-probíhá likvidace betonového skeletu, betonový recyklát bude dál využit 
Hřbitovní zeď-realizace proběhla během dubna a května 
Rekonstrukce OÚ-je připraven projekt, čeká se na vhodný dotační titul 
Parkoviště COOP-rekonstrukce velké plochy, kde dojde ke sjednocení povrchu a odvodnění 

-součástí plochy je i část obecního pozemku, obec se bude spolupodílet na 
rekonstrukci parkoviště 

         -proběhne na podzim 2025   
    
Různé: 
J. Možný-upozornil na nedostatečnou informovanost zastupitelů  
Milena Čejková-vznesla dotaz, kdo přikázal zničit Černý bez u cesty do sadů 
                         -opětovně upozornila na nedostatečně značenou cestu k rozhledně 
                         -upozornila na nebezpečný průchod po obecní cestě vedle domu v Zahradech 
………….-vznesla dotaz, kdy se bude opravovat havarijní stav zábradlí v ulici Pod Padělky 
………….-vznesl dotaz, jestli by se při opravě schodů ke kostelu nemohla upravit i cesta a okolí              
               -pochválil organizaci práce technických služeb 
L. Křivka-přimlouvá se k dovybavení místní školky internetem a potřebnou technikou 
………….-proč na Dětských hodečkách vystupuje tolik přespolních dětí, a kromě Slunéčka se 

školka ani škola neúčastní 
R.Kovář-pochválil velice úspěšný Den dětí, který zorganizovala kulturní komise a kde se 
               zúčastnily všechny obecní spolky 
               -pozval na tradiční hody a Vinařskou 50, která proběhne týden po hodech 
R.Kaszper-jménem stárků pozval všechny na hody i stavění máje     
R. Kovář-vznesl dotaz, zda má ještě někdo nějaké připomínky a ukončil jednání zastupitelstva 
  
 
 



3 

 

 
 
 
 
 
                         

Zapsala: Pavlína Mikulicová ............................................ 

   

Ověřovatelé zápisu: Petr Horáček ........................................... 

 

 Zdeněk Sovadina ............................................ 

 

Místostarosta: 
 

Radek Kovář ............................................ 

 


